
DVAKRAT POLJE -
ENKRAT SPORAZUM

KRAJEVNA SKUPNOST POUE JE 9. NOVEMBRA 1974 POOPISALA S KRAJEVNO SKUPNOSTJO
POUE OB SOTLI SPORAZUM 0 MEDSEBOJNEM SODELOVANJU

Pobudo za sodelovanje je dala KS Polje ob Sotli. Z njo se je
svet KS takoj strinjal in ukrenil vsc, da to sodelovanje zaživi.
Najprej je odšla tričlanska delegacija v ta kraj, da vzpostavi
stike in se ustno pogovori o sodelovanju. Takrat je bilo tudi
sklenjeno, da se liaš svet udeieži njihovega krajevnega praz-
nika, katerega praznujejo vsako leto, 11. novembra. Prav
tako naj bi popestrila program njihovega praznika naša mla-
dina s svojim nastopom.

Nekaj podatkov o KS Polje
ob Sotli:

Ime Polje ob Sotli je KD
dobila po svoji legi - nadmor-
ska višina je le ok. 190 m. iCraj
leži na desnem robu doline po-
toka Buče, tik njegovega izliva
v Sotlo. KS Polje ob Sotli ob-
sega naselja Brezovec, Lastnič,
Polje ob Sotli, Sedlarjevo in
Prelasko.

Število prebivalcev iz leta v
leto pada. Sedaj jih je tam ok.
600. Večina se ukvarja s kmetij-
stvom, nekaj pa jih hodi v
službo v Celje, Štore, Podčetr-
tek. V Polju imajo šolo, ki je
bila zgrajena leta 1863,obnov-
ljena pa leta 1890. V njej se
učijo učenci od 1 do 4 razreda.
Učenci višjih razredov se vbzijo
s šolskim avtobusom na cen-
tralno šolo v Bistrico ob Sotli.

Dne 11. apnla 1941 so v kraj
Polje ob Sotli vkorakali Nemci.

11. novembra pa so bili
ljudje prisilno izseljeni v Nem-
čijo. Na njihove domove so se
naselili Kočevarji.

Kraj je znan tudi po tem, da
so 6. in 7. frebruarja 1944 borci
XIV. divizije prekoračUi Sotlo
prav blizu Polja ob Sotli, in

informiranja.
Sporazum sta podpisala za

KS Polej predsednik sveta
Slavko Jakič in za KS Polje ob
Sotli Ivan Caglič, predsednik
tamkajšnjega sveta. Ta podpis je
osnova za nadaljnje konkretne
dogovore in razne oblike sode-
lovanja.

Predsednik KS Polje Slavko Jakič seznanja navzoče na proslavi
krajevnega praznika Polje ob Sotli o vsebini medsebojnega sodelo-
vanja obeh KS. Levo predsednik KS Pojje ob Sotli Ivan Caglič

sicer v vasi Sedlarjevo.
To je le nekaj podatkov o tej

KS
Š to KS je KS Ljubljana-Polje

sklenila sodelovati.
Podpisali smo sporazum, po

katerem naj bi sodelovali na
področju gospodarstva, kulture
in prosvete, športa, turizma in

Na tem mestu je treba pohva-
liti šolo Ljubljana-Polje, ki je
pod vodstvom tovarišice Nova-
kove in Dimnikove pripravila
program za nastop učencev na
prodavi krajevnega praznika
Polje ob Sotli.

Pohvala gre tudi podjetju
Satumus, ki je knelo razume-
vanje in brezplačno dvakrat
dalo na razpolago prevozno
sredstvo.

Prepričani smo, da bo tudi
skupščina občine Moste-Polje
prispevala k temu, da se sodelo-
vanje med našima KS poglablja
in utrjuje v dobro vseh občanov
obeh KS.

SLAVKO JAKIČ


